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ZAPISNIK 11. SEJE 
UPRAVNEGA ODBORA KONJENIŠKE ZVEZE SLOVENIJE 

 
ki je potekala 19.10.2023 ob 17.00 uri v Restavraciji Camino v Žalcu 

 
Prisotni: 

- Upravni odbor: Tatjana Vele, Mateja Aleš, Boštjan Rojko, Karmen Kotnik, Izidor Bajec 
- SKA: Tajda Bosio 
- SS za dresuro: Dora Markun 
- SS za vprege: Miha Tavčar 
- Ostali: Rok Vadnjal, Brina Sanda, Miloš Hanžič 

 
Opravičeno odsotni: 

- Simon Jurečič, Tomaž Laufer, Kim Hočevar 
 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 9. in 10. seje UO 
2. Finance, pregled odprtih postavk 
3. Poročilo skupščina EEF v Pragi 
4. Udeležba na konferencah:  

a. NHV – Istanbul 
b. IGEQ – Dunaj 

5. Pritožba Aleksandre Nikolič na DP v preskakovanju ovir 
a. Etična komisija OKS 
b. DK KZS 
c. Dokončen odgovor 

6. Prijava - treniranje 
7. KK PIP 

a. Urban Prešeren 
b. Pobuda za nadzor v KK PIP 
c. Vloga neorganizacija tekmovanja 

8. SKA – plan izobraževanj do konca leta 
9. Skupna točka predsednikov strokovnih svetov 

a. Problematika neudeležbe na Balkanskem prvenstvu v Atenah 
b. Neudeležba na svetovnem prvenstvu v vožnji vpreg 
c. Domen Vivod – odstop 
d. Uradne osebe 
e. Solidarity projekta 2023 
f. Propozicije in pravilniki 2024, koledar tekmovanj, plan dela 

10. Razno 
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Ad 1 
 
Sklep: Člani UO soglasno potrdijo zapisnika 9. in 10. seje UO. 
 

Ad 2 
 

T. Vele in R. Vadnjal povzameta finance KZS s poudarkom na odprtih postavkah. 
Debata poteka o razpisu na Fundaciji za šport, za prijavo novih projektov in o nakupu 
opreme, ki bi bila potrebna na tekmovanjih (Državno prvenstvo, Pokal Slovenije). 
 
Sklep: Člani UO se seznanijo s finančnim stanjem KZS. 
 

Ad 3 
 
T. Vele in R. Vadnjal sta se udeležila skupščine EEF v Pragi. T. Vele in R. Vadnjal povzameta 
dogajanje na skupščini. Podala sta predlog, da se en teden pred nominativnimi prijavami za 
večja tekmovanja, opozori po mailu vse konjeniške zveze, da se bliža rok prijav.   
 
Sklep: Člani UO se seznanijo z dogajanjem na skupščini EEF. 
 

Ad 4 
 

Sestanek veterinarjev NHV, ki bo v Istanbulu bi se udeležila ga. Petra Kramarič, dr. vet. med., 
spec. med. konj. Stroške letalske karte in prevoza krije KZS.  
Konference IGEQ (za izobraževanja), ki bo na Dunaju, bi se udeležila ga. Tajda Bosio. 
 
Sklep: Člani UO se seznanijo z udeležbo ge. Kramarič na sestanku veterinarjev in ge. Bosio 
na konferenci IGEQ. 
 

 
Ad 5 

 
T. Vele povzame zadevo glede pritožbe ge. Aleksandre Nikolič. Člani UO se strinjajo, da se ge. 
Nikolič pripravi odgovor, kjer se bo prijazno pojasnilo, da se rezultati Državnega prvenstva za 
leto 2023 ne bodo spreminjali. 
I. Bajec predlaga, da se predlog ge. Nikolič obravnava na sestanku SS za preskakovanje ovir. 
 
Sklep: Člani UO se strinjajo, da se ge. Nikolič poda dokončni odgovor na pritožbo. 
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Ad 6 
 

Člani UO se seznanijo s prijavo, ki smo jo prejeli po mailu KZS. Prijava je bila napisana glede 
nepravilnega delovanja jahalne šole, ki ni članica KZS. Ga. Kotnik je pripravila dopis za jahalno 
šolo, kjer smo jih vljudno pozvali, da uredijo zadevo.  
 
Sklep: Člani UO se seznanijo s prijavo za jahalno šolo. 
 

Ad 7 
 
Ga. Kotnik predlaga, da se pri zadevi stopi korak nazaj in rešuje po uradnem postopku. Prijavo 
glede odločitve KZS in SKA za upoštevanje predhodno pridobljenih kompetenc Urbana 
Prešerna, ki je bila usmerjena na Ministrstvo, je Ministrstvo v celoti predalo nam, saj se po 
zakonu odločba, ki je bila vložena pri organu druge stopnje, vloži organu prve stopnje. 
 
Debata poteka o dopisu za nadzor v KK PIP, ki so ga prejeli s strani Mestne občine Ljubljana. 
 
KK PIP so po mailu poslali prošnjo glede oprostitve plačila takse za neorganizacijo tekmovanj 
v letu 2023. KK PIP in enako vsem ostali sedmim tekmovalnim klubom, ki so člani KZS in v 
letošnjem letu niso organizirali tekmovanja se pošlje dopis z obvestilom, da se morajo v letu 
2024 priključiti vsaj kot soorganizator na dveh tekmovanjih, če želijo biti oproščeni plačila za 
leto 2023.   
 
Sklep: Za g. Urbana Prešerna se pripravi nova odločba.  
Sklep 2: Klubi, ki niso v letošnjem letu organizirali tekmovanja, se morajo v letu 2024 
priključiti vsaj kot soorganizator na dveh tekmovanjih. 
 
Točka 8 in 9 se zamenjata, saj se pridružijo seji UO še ostali člani, med katerimi je tudi gospod 
Hanžič, ki se je seje UO udeležil zaradi točke 9. 
 

Ad 9 
 
Ga. Vele se v imenu Konjeniške zveze Slovenije opraviči gospodu Hanžiču zaradi neudeležbe 
na Balkanskem prvenstvu v dresurnem jahanju, ki je potekalo septembra v Grčiji. Predlaga, 
da se jahačem, ki se Balkanskega prvenstva niso mogli udeležiti, saj je bilo odpovedano 
tekmovanje en dan prej, stroške v celoti povrne.  
 
R. Vadnjal in D. Markun pojasnita, zakaj je bila udeležba odpovedana. Največje težave so bile 
pri iskanju novega prevoza, saj so nam dogovorjenega odpovedali nekaj dni pred odhodom 
na tekmovanje. V zadnjem dnevu je odpovedalo odhod na Balkansko prvenstvo tudi nekaj 
tekmovalcev, zato sta na koncu ostali le 2 tekmovalki, ki bi se prvenstva udeležili. 
 
Debata poteka o neudeležbi tekmovalca g. Mihata Tavčarja na Svetovnem prvenstvu v vožnji 
vpreg. Prijavo smo poskušali urediti po roku nominativnih prijav, vendar je bilo za prijavo 
prepozno. Dogovorjeno je bilo z organizatorjem in EEF, vendar FEI ni odstopila od roka prijav. 
T. Vele se opraviči v imenu celotne Konjeniške zveze. 
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G. Domen Vivod je podal odstop iz funkcije predsednika DT za eventing.  
Debata poteka o izvedbi izobraževanj za disciplino eventing, saj trenutno nimamo 
usposobljenega kadra za to disciplino. I. Bajec je mnenja, da je potrebno eventing in vse 
sodelujoče v tej disciplini podpret in za le-te izvesti izobraževanje, da se začenja disciplina 
razvijat.  
 
I.Bajec ponovno predlaga, da se pozove vse SS, da za leto 2024 pripravijo plan za svojo 
disciplino. 
 
Sejo UO je ob 19.13 uri zapustila ga. Mateja Aleš. 
 
Solidarity projekta bosta v letu 2023 dva. Prvi bo v novembru (22.-26.11.2023) v dresuri, ki se 
bo izvedel z go. Larasati Gading in Petrom Hansaghy-om na Gradu Prestranek.  
Drugi se bo v decembru (14.-17.12.2023) v vožnji vpreg, ki bo potekal s trenerjem 
Benjaminom in sodnico Anne Marie Turbe v Kobilarni Lipica. 
 
Sklep 1: Na osnovi računov se v celoti povrne stroške jahačem za neudeležbo na 
Balkanskem prvenstu v dresurnem jahanju. 
Sklep 2: Člani UO se seznanijo z odstopom g. Vivoda iz mesta predsednika DT za eventing. 
Po novem letu se bo določilo novega predsednika.  
Sklep 3: Člani UO se seznanijo z dvema Solidarity projektoma, ki se bosta izvedla v 
novembru in decembru. 
 

Ad 8 
 
Debata poteka o temi Etika v konjeništvu in odnosu do sodnikov v vseh disciplinah. Predlog 
je, da bi se dodal še en termin za predavanje Etika v konjeništvu, saj je obvezen za vse 
strokovne kadre. 
Ga. Bosio povzame plan izobraževanj, s katerim se je že seznanilo vse strokovne kadre. 
Predstavi tudi časovni okvir uposabljanja novih kadrov za naziv Strokovni delavec 1. 
Debata poteka o priznanju discipline/izobraževanj za disciplino vožnja vpreg in eventing. 
 
Sklep: Člani UO se seznanijo s planom izobraževanj za licenčne seminarje. 
 

Ad 10 
 
Pod razno ni bilo razprave. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.20 uri. 
 
Zapisala                                                                                 predsednica Konjeniške zveze Slovenije      
Brina Sanda                                                                                                  Tatjana Vele 
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